
 

 

 

Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12 dne 14. 3. 2016 

 

1. Jednání zahájil předseda ŠR PhDr. O. Neumajer, Ph.D.  

2. Rada schválila program jednání. 

3. Nejprve pan ředitel seznámil ŠR s výsledky mezinárodního testování PISA v roce 

2015, kde se naše škola umístila na velmi pěkných pozicích. 

4. Školská rada projednala rozbor hospodaření školy v roce 2015. Přítomní členové 

vznesli několik dotazů, které pan ředitel uspokojivě zodpověděl. Rada vzala rozbor 

hospodaření na vědomí. 

5. Dalším bodem jednání bylo financování školy na rok 2016. Pan ředitel seznámil ŠR 

s hlavními záměry financování v roce 2016 a s plánovanými opravami. ŠR vše vzala 

na vědomí. 

6. Školská rada byla informována o projektovém záměru MČ Praha 12 přistavět nové 

Montessori křídlo. 

7. Poté ředitel školy informoval ŠR o schůzce s radními MHMP, která proběhla 

uspokojivě minulý týden. 

8. Dále ředitel škol informoval ŠR o zápisu do prvních tříd pro školní rok 2016/2017.  

9. Poté ŠR diskutovala o volbách poloviny ŠR, která proběhne v dubnu. 

10. V posledním bodě pan předseda seznámil všechny s vyhlášením 2. ročníku soutěže 

o nejlepší školní web a doporučil vedení školy, aby se škola přihlásila. 

 

 

zapsala Paed. Dr. Miroslava Veselíková 


